

Izjava o skladnosti	Thermiq Heat Guard
Declaration of conformity	Vse serije/All series/Alle Baureichen
Konformitätserklärung	

TIP IZDELKA / TYPE OF PRODUCTS / PRODUKTTYPEN
Temperature Sensor 3 F820 61

Podjetje / The company / Wir die Firma:

Herz d.o.o.
Grmaška c.3
SI-1275 Šmartno pri Litiji

Podpisani s polno odgovornostjo izjavljam, da izdelki, zgoraj navedeni izpolnjujejo zahteve Direktive 2011/65/EU Evropskega parlamenta in Sveta z dne 8. junija 2011 o omejevanju uporabe nekaterih nevarnih snovi v električni in elektronski opremi (RoHS). Evropska direktiva 2002/95/ES – »Omejevanje nevarnih snovi« (RoHS), njena prenovljena direktiva 2011/65/EU z dne 8. junija 2011, delegirana direktiva (EU) 2015/863 z dne 31. marca 2015, omejuje uporabo svinca, živega srebra, kadmija, šestvalentnega kroma, polibromiranih bifenilov (PBB), polibromiranih difenil etrov (PBDE), zaviralcev gorenja, in od 22. julija 2019 bis(2-etilheksil) ftalata (DEHP), butil benzil ftalata (BBP), dibutil ftalata (DBP) in diizobutil ftalata (DIBP) v določeni električni in/ali elektronski opremi v Evropi. Izdelek ni električna ali elektronska oprema in ni predmet pravnega področja uporabe uredbe, vendar je skladiščen z omejitvami snovi in ustreznimi izjemami.

I, the undersigned, declare under my sole responsibility that the products listed in point 2 comply with the requirements of Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (RoHS).

The European Directive 2002/95/EC – "Restriction of Hazardous Substances" (RoHS), its recast Directive 2011/65/EU of 8 June 2011, Delegated Directive (EU) 2015/863 of 31 March 2015, restricts the use of lead, mercury, cadmium, hexavalent chromium, polybrominated biphenyls (PBB), polybrominated diphenyl ethers (PBDE), flame retardants, and from 22 July 2019 bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP), butyl benzyl phthalate (BBP), dibutyl phthalate (DBP) and diisobutyl phthalate (DIBP) in certain electrical and/or electronic equipment in Europe. The product is not electrical or electronic equipment and is not subject to the legal scope of the regulation, but complies with the substance restrictions and relevant exemptions

Ich, der/die Unterzeichnete, erkläre in alleiniger Verantwortung, dass die unter Punkt 2 aufgeführten Produkte den Anforderungen der Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (RoHS) entsprechen. Die europäische Richtlinie 2002/95/EG zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe (RoHS), ihre Neufassung (Richtlinie 2011/65/EU vom 8. Juni 2011 und die Delegierte Richtlinie (EU) 2015/863 vom 31. März 2015) beschränken die Verwendung von Blei, Quecksilber, Cadmium, sechswertigem Chrom, polybromierten Biphenylen (PBB), polybromierten Diphenylethern (PBDE), Flammschutzmitteln und ab dem 22. Juli 2019 von Bis(2-ethylhexyl)phthalat (DEHP), Butylbenzylphthalat (BBP), Dibutylphthalat (DBP) und Diisobutylphthalat (DIBP) in bestimmten Elektro- und/oder Elektronikgeräten in Europa. Das Produkt ist kein Elektro- oder Elektronikgerät und unterliegt nicht dem Anwendungsbereich der Verordnung, entspricht jedoch den Stoffbeschränkungen und relevanten Ausnahmen.

Šmartno pri Litiji, 21/10/2025

Valentin Kodrič, QS administrator

Herz d.o.o.
Grmaška c.3
SI-1275 Šmartno pri Litiji
SLOVENIJA

Telefon: +386 1 8962 102
Telefax: +386 1 8962 140
Internet: <http://www.herz.si>
E-mail: info@herz.si

